



DETECTOR® Kurt Kienlein e.U.

Obern 42, 6105 Leutasch, Austria, Tel.:+43(0)5224 51621, Mob.:+43(0)6504193765, fax.:+43(0)5224 51621,
UID-Nr.:ATU 64645904 Firmenbuch: FN324191b Bankverb.: Raiffeisenbank Wattens&Umg.,BLZ 36351,
Account/Konto Nr.:6600209, IBAN:AT98 3635 1000 0660 0209 BIC:RZTIAT22351, EORI:ATEOS
1000031921

POWER OF ATTORNEY No. 017/082016

Innsbruck, Austria

«25» august 2016

Detensor Kurt Kienlein e.U. (address: Obern 42, 6105 Leutasch, Austria) hereinafter referred to as "Manufacturer", represented by General Manager – Kurt L. Kienlein, hereby authorizes:

Limited Liability Company "DETECTOR MED " (OGRN 1147746395422, INN 7706808466, address: 119049, Moscow, Leninsky prospekt, 4-1A), hereinafter referred to as "Representative", represented by the **General Director - Balakirev Anton**, acting in virtue of **Charter**

to act as manufacturer's authorized representative in the territory of the Russian Federation and represent the Manufacturer with respect to matters referred to circulation of medical devices in the territory of the Russian Federation, in compliance with Art.38 of Federal Law of the Russian Federation No. 323-FZ "On fundamental principles of healthcare in the Russian Federation", in its applicable version, including the matters concerned with the procedure of confirmation of compliance and state registration, import to the territory of the Russian Federation, export from the territory of the Russian Federation, transportation, storage, sale, disposal or destruction.

As part of these powers, the Manufacturer entrusts the Manufacturer's authorized Representative with the right to do and make the following acts and things:

- to represent the Manufacturer (manufacturing site or its branches) before the federal executive authorities of the constituent member of the Russian Federation during state registration and supervision of circulation of the medical device, and before any other Russian entities authorized to carry out necessary tests, trials, expert assessment of quality, efficacy and safety of the medical devices, including the entities authorized to assess the compliance of the medical devices;

- to hold negotiations;

- to cause necessary tests and trials, according to due procedure, for the purposes of registration or assessment of compliance of the medical devices in the Russian Federation;

- to sign applications, petitions, agreements and any other necessary documents, including financial documents, for the purposes of state registration or assessment of compliance of the medical devices;

- to approve technical and operation documents, if necessary, and any other documents, required for the state registration and confirmation of compliance of the medical device, and for introduction of respective amendments to the above documents;

- to cause the introduction of changes into the certificate of registration of the medical

Detensor Kurt Kienlein e.U.
Wirbelsäulen-Therapiesysteme/Bioresonanz
Griesbachweg 21, A-6122 Fritzens/Austria
www.detensor-kienlein.com
+43522451621,mob.+436502423824
E-Mail:kurt.kienlein@gmail.com



DETENSOR® Kurt Kienlein e.U.

Obern 42, 6105 Leutasch, Austria, Tel.:+43(0)5224 51621, Mob.:+43(0)6504193765, fax.:+43(0)5224 51621,
UID-Nr.:ATU 64645904 Firmenbuch: FN324191b Bankverb.: Raiffeisenbank Wattens&Umg.,BLZ 36351,
Account/Konto Nr.:6600209, IBAN:AT98 3635 1000 0660 0209 BIC:RZTIAT22351, EORI:ATEOS
1000031921

device, if necessary;

- to provide any other data and documents for the state registration and confirmation of compliance of the medical device;

- to pay the services;

- to do any other necessary acts, required to import the samples of the medical device, registration or assessment of compliance of the medical device;

- The Certificate of Registration shall be issued in the name of **Detensor Kurt Kienlein e.U. (address: Obern 42, 6105 Leutasch, Austria).**

This Power of Attorney valid during 10 years, and powers granted hereby may be delegated.

General Manager
Detensor Kurt Kienlein e.U.

Kurt L. Kienlein:

Detensor Kurt Kienlein e.U.
Wirbelsäulen-Therapiesysteme/Bioresonanz
Griesbachweg 21, A-6122 Fritzens/Austria
www.detensor-kienlein.com
+43522451621,mob.+436502423824
E-Mail:kurt.kienlein@gmail.com

ДОВЕРЕННОСТЬ № 017/082016

г. Инсбрук (Австрия)

«25» августа 2016 г.

Фирма: «Детензор Курт Кинляйн е.У.» (адрес: Оберн 42, 6105 Лёйташ, Австрия)
именуемая далее – "Производитель", в лице Директора фирмы Курта Л. Кинляйна,
настоящей доверенностью уполномочивает:

Общество с ограниченной ответственностью "ДЕТЕНЗОР МЕД " (ОГРН 1147746395422, ИНН 7706808466, адрес: 119049, г. Москва, Ленинский проспект, д.4, стр. 1А), далее Представитель, в лице Генерального директора Балакирева Антона Николаевича, действующего на основании Устава

выступать в качестве уполномоченного представителя производителя на территории Российской Федерации и представлять интересы производителя в области вопросов, касающихся обращения медицинских изделий на территории Российской Федерации, в соответствии со ст.38 Федерального закона Российской Федерации №323-ФЗ «Об основах охраны здоровья граждан в Российской Федерации», в действующей редакции, включая вопросы, связанные с процедурой подтверждения соответствия и государственной регистрацией, ввозом на территорию Российской Федерации, вывозом с территории Российской Федерации, транспортировкой, хранением, реализацией, утилизацией или уничтожением.

В рамках этих полномочий Производитель наделяет уполномоченного Представителя производителя правом осуществлять следующие действия:

- представлять производителя (производственного предприятия или его филиалов) в федеральных органах исполнительной власти субъекта Российской Федерации при проведении государственной регистрации и контроля за обращением медицинского изделия, а также в других российских организациях, уполномоченных для проведения необходимых испытаний, исследований, экспертизы качества, эффективности и безопасности медицинских изделий, в том числе организаций, уполномоченных на осуществление оценки соответствия медицинских изделий;

- проведение переговоров;

- организовать необходимые исследования и испытания, в установленном порядке, с целью регистрации или оценки соответствия медицинских изделий в Российской Федерации;

- подписывать заявления, ходатайства, договоры и другие необходимые документы, в том числе финансовые, с целью государственной регистрации или оценки соответствия медицинского изделия;

- утверждать техническую, эксплуатационную документацию, если необходимо, и другие документы, необходимые для государственной регистрации и подтверждения соответствия медицинского изделия, а также внесения соответствующих изменений в документацию выше;

- инициировать изменения в регистрационное удостоверение на медицинское изделие, если необходимо;

- предоставлять иные необходимые сведения и документы для государственной регистрации и подтверждения соответствия медицинского изделия;

- осуществлять платежи за услуги;

- совершать иные необходимые действия, связанные с ввозом образцов медицинского изделия, регистрацией или оценкой соответствия медицинского изделия;

- оформить регистрационное удостоверение на имя «Детензор Курт Кинляйн е.У.» (адрес: Оберн 42, 6105 Лёйташ, Австрия).

Эта доверенность выдается на 10 лет, с правом передоверия.